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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért van az, hogy az agráriumban a fejlődésről 10 
éve csak feltételes módban beszélnek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  portfolio.hu  portálon  megjelent  „Feldman  Zsolt:  Számunkra  most  minden  üzemméret
fontos„ című cikk a következőket tartalmazza:

„Az államtitkár szerint az agrárium termelékenysége és hatékonysága ugrásszerűen növekedhet, ha
a korábbiaknál  jóval  több vidékfejlesztési  forrást  sikerül  megfelelően felhasználni.  Így a vidéki
vállalkozások is megerősödhetnek és jobban fizető munkahelyekké válhatnak.

(…)

Időarányosan jól állunk, még idén szeretnénk egy online konzultációt is szervezni, másrészt pedig
intenzív szakmai egyeztetéseket folytatunk a partnereinkkel.

(…)

Számunkra most minden üzemméret fontos, a 2021-es pályázatoknál is elég, ha az élelmiszeripari
komplex fejlesztésekre gondolunk, ahol korábbi gyakorlatot meghaladva a mikrovállalkozástól a
nagyvállalatig minden élelmiszeripari szereplő számára lehetőséget nyitottunk.

(…)

Ugyanez megtörtént  a többi  pályázatnál  is,  de úgy,  hogy a kisebb üzemméretű gazdálkodóknak
célzottan,  számukra  egyszerűbben  elérhető  és  felhasználható  módon  írtunk  ki  pályázati
felhívásokat.”



 
 

Kérdezem Önt:

1. Mikor kívánják megtartani az online konzultációt?
2. Feldman államtitkár szavai alapján a Fidesz számára eddig nem volt fontos minden 

üzemméretű gazdaság?
 

Budapest, 2021. december 2.
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